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خبر

خبر خبر

جوانان و کارگران دو قشر مهم جامعه هستند
امام جمعه کرج: آموزش و پرورش کار 

کردن را به دانش آموزان بیاموزد 
آیت الله سید محمد مهدی حسینی همدانی در خطبه های این 
هفته نماز جمعه کرج، بیان داشت: کشورهای استعماری از سال 
ها پیش تلاش کرده اند تا ما را هر چه بیشتر به خود در تمامی 
زمینه ها وابسته کنند، این در حالی است که برای استقلال هر 
چه بیشتر به خصوص در زمینه اقتصادی باید اساتید مدارس، 
دانشگاه ها، طلاب و حوزه های علمیه وارد میدان شوند و موج 

ایجاد کنند.
وی با اشاره به اینکه لذت زندگی در کار کردن است، اظهار داشت: 
در جامعه امروزی نیاز است تا آموزش و پرورش شیوه تربیتی خود 
را به این سمت سوق ببرد که کار و لذت کار کردن را به فرزندان 
آموزش بدهد و به جای اینکه فرزندان در اوقات فراغت در فضای 
مجازی و به کارهای بیهوده سرگرم شوند، به این سمت سوق داده 

شوند که کار کردن را یاد بگیرند.
باید نگرش کار در جامعه عوض شود و برای  وی اضافه کرد: 
رسیدن به این مهم نیاز است تا همه مسئولان و تمام کسانی 
که توان دارند برای ایجاد کار در جامعه تلاش نمایند چرا که 
بیکاری موجب فقر و فقر هم همسایه دیوار به دیوار بی دینی و 

انحراف های اخلاقی است.
امام جمعه کرج افزود: در سال حمایت از کالای ایرانی با هدف 
ترویج هر چه بیشتر این فرهنگ نیاز است که هر شخصی 
در هر مسئولیتی که قرار دارد، نسبت به کار و فعالیت خود 
احساس تعهد نماید و کار خود را با استحکام و به خوبی انجام 

دهد.
وی ادامه داد: یکی از مواردی که سبب شده کالای ایرانی آنچنان 
که باید در جامعه جا نیفتد این است که گفته می شود برخی از 
این اجناس کیفیت ندارند، این در حالی است که اگر تولید کننده 
و کارگر نسبت به کار خود احساس مسئولیت کنند، علاوه بر 
افزایش کیفیت کالاها، فرهنگ استفاده از کالای ایرانی که موجب 

اشتغال بیشتر می شود نیز در جامعه جا می افتد.
امام جمعه کرج در ادامه با اشاره به فرارسیدن هفته جوان 
باید  که  هستند  منتظران  های  گروه  از  یکی  جوانان  گفت: 
عملکرد مسئولان به گونه ای باشد که زمینه های اشتغال و 
پویایی این نسل عظیم که زمینه ساز بسیاری از تحولات از 
جمله حماسه سازی در زمینه نظامی و هسته ای بودند را 

ایجاد کند.
وی افزود: از این ظرفیت باید استقاده کرد و اجازه نداد که بیکار 
باشند، یکی دیگر از گروه های منتظران نیز کارگران هستند که 
مسئولان باید هر چه بیشتر تلاش کرده تا کارخانه های تعطیل 
شده بار دیگر فعالیت خود را آغاز و رونقی دوباره به وضعیت 

اقتصادی کشور باز گردد.

وزیر بهداشت عنوان کرد:
کمبود شدید نیروی انسانی در حوزه 

بهداشت و درمان البرز
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با اشاره به اینکه حوزه 
بهداشت و درمان البرز با کمبود شدیدی در بخش نیروی انسانی 
مواجه است ابراز کرد: درست است که دولت به دلایلی علاقه مند 
به افزایش تعداد نیروهای خود در بخش های مختلف نیست اما 

باید به حوزه بهداشت درمان نگاه ویژه ای داشته باشد.
به گزارش دنیای هوادار، سید حسن هاشمی در حاشیه افتتاح 
مرکز جامع زنان کمالی که امروز چهارشنبه پنجم اردیبهشت 
برگزار شد، در جمع خبرنگاران گفت: در ادامه هفته سلامت شاهد 
بهره برداری از 747 پروژه در حوزه بهداشت و درمان در کل کشور 
بودیم که این پروژه ها اغلب به بخش بهداشت، درمان و کارهای 

تشخیصی مربوط می شدند.
وی ادامه داد: طی یک سال گذشته علوم پزشکی البرز اقدمات 
زیادی برای ارتقا کیفیت و کمیت خدمات درمانی و بهداشتی در 
استان صورت داده است که افتتاح مرکز جامع زنان کمالی تنها 

یکی از این موارد است.
وزیر بهداشت ادامه داد: با افتتاح این مرکز می توان امیدوار بود 
وضعیت مراقبت از زنان باردار و نوزادان در البرز به میزان قابل 

توجهی ارتقا می یابد.
این مسئول در ادامه با اشاره به اینکه حوزه بهداشت و درمان 
البرز با کمبود شدیدی در بخش نیروی انسانی مواجه است ابراز 
کرد: درست است که دولت به دلایلی علاقه مند به افزایش تعداد 
به حوزه  باید  اما  نیست  نیروهای خود در بخش های مختلف 

بهداشت درمان نگاه ویژه ای داشته باشد.
وزیر بهداشت خاطرنشان کرد: بدون شک مراکز درمانی و بهداشتی 
در تمام کشور برای خدمات رسانی مناسب به بیماران نیازمند 

بکارگیری پرستار کمک پرستار و نیروهای خدماتی هستند.
وی با اشاره به حمایت دولت از پروژه های زیربنایی بهداشت و 
درمان گفت: علی رغم محدودیت های موجود، دولت حمایت 
 ، درمانی  مراکز  افزایش  برای  و  دارد  بخش  این  از  خاصی 

بیمارستان ها و سایر مراکز مربوط به این بخش تلاش می کند.
هاشمی در پایان گفت: در استان البرز پروژه های بسیار مناسبی در 
حوزه بهداشت و درمان تعریف شده که امید است در آینده نزدیک 
اجرایی شود. همچنین در سفر وزیر بهداشت دو پایگاه اورژانس 
115 در کرج و نظرآباد افتتاح شد. پایگاه شهری بلوار »سرداران 
شهید« توسط خانواده خیّر کرجی و در مجاورت مزار شهدای 
گمنام و در یکی معابر اصلی شهر کرج در زمیني به مساحت 270 

متر احداث و به بهره برداری رسید.
پایگاه جاده ای آزادگان در شهرستان نظرآباد، در مجاورت اتوبان پر 
ترافیک کرج- قزوین، نیز در زمینی که از سوی کارخانه سیمان 
آبیک اهدا شده بود، در طرح تبدیل کانکس به سازه، به بهره برداری 

رسیده و آماده ارائه خدمات درمانی پیش بیمارستاني است.

 رئیس کل دادگستری گلستان، دادستان آق 
قلا را موظف کرد به صورت ویژه پرونده قتل 
دختربچه آق قلایی را رسیدگی و نتیجه آن 

را به اطلاع افکار عمومی برساند.
از  نقل  به  هوادار،  دنیای  گزارش    به 
دادگستری گلستان، هادی هاشمیان اظهار 
کرد: قاتل دستگیر شده و در بازجویی ها به 

قتل اعتراف کرده است .
رئیس کل دادگستری گلستان با بیان این که 
بررسی پزشکی قانونی نشان می دهد به این 
کودک تجاوز نشده است، افزود: همچنین در 
گزارش اولیه  پزشکی قانونی علت مرگ این 

کودک، خفگی اعلام شده است .
وی با تاکید بر این که بلافاصله پس از اعلام 
مفقودی دختربچه آق قلایی، تلاش دستگاه 
قضایی و انتظامی برای یافتن این کودک آغاز 

و مظنون شناسایی شد، تصریح کرد: قاتل 
و  اجتماعی  سرخوردگی  ها،  بازجویی  در 
انتقامجویی را انگیزه قتل این کودک بی گناه 

عنوان کرده است.
ساعت  کودک  خانواده  گفت:  هاشمیان 
اردیبهشت  ششم  دیروز  دقیقه   11:30
متوجه گم شدن او شدند و پس از بی نتیجه 
ماندن جستجو ها، 13:40 دقیقه همان روز 
را  کودک  مفقودی  کلانتری  به  مراجعه  با 
گزارش دادند و اعلام کردند به یکی از اهالی 
است،  دار  و سابقه  معتاد  فردی  روستا که 

مشکوک هستند.
با  افزود:  گلستان  دادگستری  کل  رئیس 
بازپرس،  دستور  با  پلیس  مفقودی،  اعلام 
بارداشت کرد و مظنون در  فرد مظنون را 
اعتراف و محل  بازجویی ها به قتل کودک 

جنازه او را به پلیس اعلام کرد.
وی ادامه داد: قاتل در بازجویی ها اعلام کرده، 
برای درخواستی به منزل یکی از اقوام کودک 
مراجعه کرده بود اما با پاسخ منفی آن خانواده 
روبرو شد. قاتل هنگام خروج از منزل این افراد، 
با هدف انتقام از اهالی خانه این دختربچه را 
که از بستگان این خانواده بود، ربوده و پس از 
انتقال به انبار خانه یکی از روستاییان که در 

منزل نبودند، خفه کرده است.
قاتل  افزود:  استان  قضایی  ارشد  مقام  این 
گفته قصد دفن کردن جنازه در زمین های 
اطراف روستا را داشته که با اعلام بلندگوی 

مسجد روستا مبنی بر مفقودی کودک، از 
این تصمیم منصرف و جنازه را در انبار همان 
خانه ای که کودک را کشته بود، رها کرد و از 

روستا خارج شد.
هاشمیان افزود: قاتل هم اکنون در زندان است 
و رسیدگی به پرونده در دادسرای عمومی و 

انقلاب شهرستان آق قلا آغاز شده است.
وی تاکید کرد: دستگاه قضایی پرونده های 
دنبال  ویژه  حساسیت  با  را  چنینی  این 
تحقیقات،  تکیمل  با  زودی  به  و  کند  می 
کیفرخواست صادر و پرونده برای صدور رای 

به دادگاه ارسال خواهد شد.

رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس 
با اشاره به اهمیت احساس امنیت و آرامش در 
جامعه کارگری، گفت: وجود کارگر و کارفرما 
کارگر  جایگاه  و  بوده  ملزوم همدیگر  و  لازم 

دردین اسلام بسیار بالاست.

در  مرادی  احمد  هوادار،  دنیای  گزارش   به 
جمع کارگران، اظهار کرد: اگر توانایی و تلاش 
کارگران را باور داشته باشیم آن ها جز حمایت 

و پشتیبانی چیز دیگری نمی خواهند و باید به 
گونه ای عمل شود که احساس آرامش و امنیت 
بین این دو مجموعه ایجاد شود در غیر این 
ایجاد  کارگری  جامعه  در  تلاطماتی  صورت، 

می شود.
وی افزود: دولت باید بتواند این احساس امنیت 
را برای جامعه کارگری فراهم کند، در برنامه 
ششم توسعه این تکلیف را بر دولت تحمیل 
ایجاد  به  موجود  با حفظ وضعیت  تا  کردیم 

اشتغال هم بپردازد
گفت:  هرمزگان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
به  وابسته  و  منوط  ایرانی  از کالای  حمایت 
آب  شرایط  در  کارگران  کوشش  و  تلاش 
با  باید  بنابراین  می باشد،  سخت  هوایی  و 
و  حمایت  کارگران  از  موجود  امکانات  تمام 

پشتیبانی کنیم.
شرایط  شدن  تسهیل  برای  افزود:  مرادی 
قانونی  خلاءهای  که  است  لازم  وکار  کسب 
برطرف شده تا بستر مناسبی برای قانون گذار 
آمارهای  باید  مسیر  این  در  و  شود  ایجاد 
واقعی از تعداد بیکاران بدهیم تا براساس این 
نرخ بیکاری، در کشور و استان برنامه ریزی و 

تصمیم گیری بشود.
اضافه  هرمزگان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
نماینده  نه  هستیم  مردم  نماینده  ما  کرد: 
دولت ها، بنابراین نمی توانیم در برابر مشکلات 
و کوتاهی ها سکوت کنیم، نمی توان پذیرفت 
جامعه با خیل بیکاران مواجه باشد اما آمارهای 

دروغین بدهیم.
نماینده مردم بندرعباس در مجلس خاطرنشان 

کرد: از 13 شهرستان در استان هرمزگان، 4 
شهرستان نرخ بیکاری شان بالاتر از میانگین 
بیکاری کشور بوده و ۹ شهرستان دیگر هم از 

نظر اشتغال و بیکاری شرایط مناسبی ندارند.
مرادی با اشاره به این که حق هرمزگان در 
درد  گفت:  است،  نشده  ادا  موارد  از  بسیاری 
مردم از زبان نمایندگان عنوان می شود پس 
باید نقاط ضعف را آسیب شناسی کرده و با عزم 
ملی برای برطرف نمودن گره های کور اشتغال، 

تلاش مضاعفی کنیم.
این عضـو کمیسیون انرژی مجلس بیان کرد: 
همه باید تلاش کنیم با برنامه ریزی مناسب 
استان  در  را  بیکاری  رفع  و  اشتغال  بستر 
متعدد  ظرفیت های  بودن  دارا  با  هرمزگان 

اقتصادی فراهم کنیم.

شهروند  روزنامه  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
»صلاح الدین«  که  لحظه ای  »از  نوشت: 
را  به کناری گذاشت، دست ها  را  جارویش 
پشت کمر قفل کرد و جلوی دوربینِ موبایل 
با مردم درددل کرد، دو روز بیشتر نمی گذرد 
و سیل تلفن ها برای کمک به او ادامه دارد.«

30ساله ای  جوان  کامرانی،  صلاح الدین 
رشته  در  را  کارشناسی  مدرک  که  است 
زمین شناسی در دانشگاه خوارزمی گرفته، 
کارشناسی ارشد منابع آب زیرزمینی را در 
همین  دکترای  و  گذرانده  شیراز  دانشگاه 
کرده  تمام  خوارزمی  دانشگاه  در  را  رشته 
انبار  در  رفت  کار  که سر  باری  آخرین   اما 
که  بود  اهواز  نفت  شرکت  شیمیایی  مواد 
به  عنوان یک کارگر ساده برای جاروکشی 
و سیمان کشی و جابه جایی بتن ها، روزمزد، 

به کار گرفته شد.
سه روز تحمل کرد، سیمان رویش ریخت، 
او هم بساطش را  اذیتش کرد،  آلوده  هوای 
جمع کرد و به شهرش برگشت، به مریوان. 
بیکاری  از  کلافه  دوشنبه،  بعدازظهر  او 
چندین ساله، با شلوار خاکی و پیراهن سرمه ای 
و دستمال سفیدی که به سر بسته بود، جلوی 
شماره  گفت.  وضعش  از  و  ایستاد  دوربین 
تماس  »منتظر  کرد:  اعلام  هم  را  تلفنش 
ساعت  چند  هستم.«  مسئولان  و  دوستان 
بیشتر نگذشته بود که سیل تلفن ها شروع شد.
اول  معاون  جهانگیری،  اسحاق  دیروز  صبح 
رئیس جمهوری با او تماس گرفت و صلاح الدین 
آقای  که  نمی شد  »باورم  شد:  شگفت زده 
جهانگیری با من تماس گرفته. منی که یک 

مسئول را از فاصله 500متری ندیده بودم.«

چه اتفاقی افتاد که بعد از این  همه  سال 
تحمل بیکاری، جلوی دوربین بایستید و 

از وضع تان بگویید؟
پایان   کارت  متأهلم،  مریوانم.  اهل  من 
خدمت دارم، یک نیروی آماده به کارم و 
تنها دکترای بومی آب های زیرزمینی را در 
استانم دارم. هر کس تلویزیون نگاه کند، 
می داند که کشور با چه خشکسالی و بی آبی 
مواجه است و چقدر این رشته من می تواند 
درخواست  جاها  خیلی  باشد،  کاربردی 
کار دادم اما شانسی نداشتم و استخدامم 
نکردند. سال ها دنبال کار گشتم و غیر از 

کارگری، کار دیگری پیدا نمی کردم. 
اخیرا از طریق یکی از دوستانم به این انبار 
شدم  معرفی  نفت  شرکت  شیمیایی  مواد 
و قرار بود به صورت روزمزد آن جا کارگری 
کنم. شیفت های این انبار، 40روزه است اما 
سه  روز بیشتر نتوانستم بمانم. سیمان رویم 
ریخت و هوایش به شدت آلوده بود. موقع 
دیگر  بکشم.  نفس  نمی توانستم  جاروزدن 
صبرم تمام شد و تصمیم گرفتم از این طریق 
خودم را معرفی کنم، شاید کاری برایم پیدا 
شود. 30 سال دارم اما احساس می کنم آدم 
بی ثمری هستم. باور کنید به بچه های فامیل 
رویم نمی شود بگویم درس بخوانید به درد 

آینده تان می خورد.

را  فیلم  این  کسانی  چه  برای  دقیقا 
گرفتید؟

که  است  این  خواهشم  مسئولان.  برای 
سال  امسال،   بکنند.  من  حال  به  فکری 
هم  من  و  است  ایرانی  کالای  از  حمایت 
یک کالای ایرانی به حساب می آیم. پدر و 
مادرم ایرانی هستند. سابقه کیفری ندارم، از 
نظر شهروندی هم مشکلی ندارم. من فرزند 
مستند  همه  حرف هایم  کشورم.  همین 
در  انگلیسی  و  فارسی  به  مقالاتم  است. 

اینترنت وجود دارد. اخیرا هم در مجله »واتر 
ریسرچ« مقاله ام منتشر شده. می خواستم 
این فیلم را مسئولان ببینند و از من دعوت 
به کار کنند. گفتم این فیلم منتشر شود تا 
شاید مسئولان از سر دلسوزی با من تماس 

بگیرند.

تماس هم گرفتند؟
وزارت  از  شد،  منتشر  فیلم  وقتی  از  بله. 
نیرو، از وزارت جهاد کشاورزی و حتی آقای 
جهانگیری، معاون اول رئیس جمهوری هم با 
من تماس گرفتند. صدایش را که شنیدم، یخ 
کردم. اصلا باورم نمی شد. من از 500متری 
با من  هم یک مسئول ندیده بودم و حالا 

تماس می گرفتند.

آقای جهانگیری به شما چه گفت؟
قول داد به من کمک کند. گفت مشکلی 

نیست، نگران نباشید.

تماس  وزارتخانه ها  از  که  کسانی  بقیه 
گرفتند، چه گفتند؟

آنها هم گفتند که کمکم می کنند. از سپاه 
هم با من تماس گرفتند، گفتند من می توانم 

با آنها همکاری کنم.

راضی  افتاده،  که  اتفاقاتی  از  خودتان 
هستید؟

فکر نمی کردم این  قدر بازتاب داشته باشد اما 
به هر حال من یک نفرم. افراد زیادی هستند 
و  بیکارند  اما  دارند  که مثل من تخصص 
مثل من فیلمی از خودشان نگرفته اند. به 
نظر من مشکل در نبود هماهنگی است، 
وگرنه کار هست. بازتاب هایش هم مثبت 

بود هم منفی

چرا منفی؟
فیلم  این  از  که  گفتند  من  به  بعضی 
سوءاستفاده می شود اما من به خود مردم 

کشورم و مسئولانش پناه آوردم.

تخصص شما به چه کار می آید؟
به   می توانم  دارم،  آب  منابع  مدیریت  من 
عنوان کارشناس منابع آب کار کنم، خودم 

خیلی به این رشته علاقه دارم.

درس  رشته  این  در  که  شد  چه 
خواندید؟

معلم دبیرستانم من را تشویق کرد. خودم 
خیلی دوست داشتم.

مستأجر هستید؟
بله.

چند وقت است که دنبال کار هستید؟
از دوران دانشجویی.

نتواستید  مدت  همه  این   از  بعد  چرا 
جایی استخدام شوید؟

هیچ جا  اما  دادم  درخواست  جاها  خیلی 
من را نخواستند. همیشه کارگری کرده ام. 
از همان دوره دانشجویی، مشغول به این 
خواندم،  درس  مدت  یک   بودم.  کارها 
تمام شد، دوباره دنبال کار  پس اندازم که 

گشتم که باز هم موفق نشدم.

بقیه کسانی که از وزارتخانه ها تماس 
گرفتند، چه گفتند؟

از  می کنند.  کمکم  که  گفتند  هم  آنها 
سپاه هم با من تماس گرفتند، گفتند من 

می توانم با آنها همکاری کنم.

رئیس کل دادگستری گلستان اعلام کرد:

رسیدگی ویژه به پرونده 
قتل سلاله

این  اعلام  با  درخشنده  هدایت الله  تیتر: 
به  تیراندازی  پی  در  کرد:  اظهار  خبر، 
سمت خودروهای حراست پالایشگاه گاز 
بلند خلیج فارس در حوالی ساعت  بید 
راکب  دو  سوی  از  چهارشنبه  بامداد   2

یک موتورسیکلت پیگیری های انتظامی 
این  عاملین  شناسایی  برای  قضایی  و 

تیراندازی آغاز شد.
شب   23 ساعت  حوالی  داد:  ادامه  وی 
روگذر  از  ناشناس  افرادی  نیز  گذشته 

رامهرمز   - بهبهان  اصلی  محور  شرقی 
همچنین  و  هوایی  تیراندازی  به  اقدام 
تیراندازی به سوی درب ساختمان اداری 
پالایشگاه کردند که خوشبختانه تلفاتی 

برجای نگذاشت.

سه تن از عاملان تیراندازی به پالایشگاه بهبهان دستگیر شدند

خبر

اولتیماتوم استاندارد به خودروسازان؛

تیرماه مهلت نهایی برای 
استانداردسازی تولیدات

نیره پیروزبخت در حاشیه کارگاه کشوری طراحی گرافیک 
ایرانی میخرم « که  با موضوع » کالای استاندارد  و کارتون 
چهارشنبه پنجم اردیبهشت در سازمان ملی استاندارد برگزار 
شد در جمع خبرنگاران گفت: سازمان ملی استاندارد باید برای 

حمایت از کالای ایرانی با سازمان های دیگر هماهنگ باشد.
پیروزبخت افزود: این هماهنگی باید به گونه ای باشد که اگر 
کالای استانداردی در داخل تولید می شود با وضع مقرراتی 
خاص بیشر مورد اقبال قرار گیرد البته این به معنای جلوگیری 

از واردات نیست.
وی ادامه داد: بنابراین ممکن است در سال جاری در خصوص 
ماندن برخی کالاها در گمرک، با اعتراض برخی تاجران مواجه 
شویم،  ما نمی خواهیم کالایی در گمرک بماند اما کالاهای 

وارداتی باید منطبق با استانداردها و قابل قبول باشد.
رئیس سازمان ملی استاندارد در خصوص استانداردهای مورد 
نظر در ساخت خودرو نیز اعلام کرد: همه خودروسازان تا یکم 
تیرماه امسال فرصت دارند که همه 63 استاندارد مورد نظر 

سازمان را پاس کنند.
پیروزبخت افزود: این هماهنگی باید به گونه ای باشد که اگر 
کالای استانداردی در داخل تولید می شود با وضع مقرراتی 
خاص بیشر مورد اقبال قرار گیرد البته این به معنای جلوگیری 

از واردات نیست.
وی ادامه داد: بنابراین ممکن است در سال جاری در خصوص 
ماندن برخی کالاها در گمرک، با اعتراض برخی تاجران مواجه 
شویم،  ما نمی خواهیم کالایی در گمرک بماند اما کالاهای 

وارداتی باید منطبق با استانداردها و قابل قبول باشد.
رئیس سازمان ملی استاندارد در خصوص استانداردهای مورد 
نظر در ساخت خودرو نیز اعلام کرد: همه خودروسازان تا یکم 
تیرماه امسال فرصت دارند که همه 63 استاندارد مورد نظر 

سازمان را پاس کنند.

یک زن آمریکایی به قاچاق قطعات 
هواپیما به ایران متهم شد

دادگاه فدرال ایالات متحده آمریکا یک زن را به اتهام ارسال 
قطعات هواپیما به ایران متهم کرد.

روز  آمریکا  فدرال  دادستان های  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
پنجشنبه یک زن را در ایالت نیوجرسی متهم کرده اند که با 
یک شبکه قاچاق قطعات هواپیما از آمریکا به ایران همکاری 

می کرده است.
به گزارش آسوشیتدپرس، این شبکه بیش از دو میلیارد دلار 

قطعات هواپیما از آمریکا به ایران قاچاق کرده است.
جویس الیاباچوس روز چهارشنبه در دادگاه حاضر شد و با قرار 
وثیقه 100هزار دلاری و با قید بازداشت خانگی آزاد شده است.

دادستان فدرال گفت این زن آمریکایی که مدیر و اپراتور یک 
شرکت تجاری لوازم جانبی هواپیمایی بوده، از خانه اش کار 

می کرده است.
از  را  هواپیما  قطعات  از  زیادی  مقدار  مخفیانه  طور  به  او 
شرکت های آمریکایی خریداری و از طریق امارات متحده عربی 

و ترکیه به ایران منتقل کرده است.

خبر

معاون بیمه مرکزی خبر داد

خسارات تصادفات ساختگی یک سوم 
پرداختی شرکت های بیمه را مشمول می شود

معاون نظارت بیمه مرکزی می گوید 20 تا 30 درصد از خسارت های 
پرداختی شرکت های بیمه به تقلبات و کلاهبرداری های سازمان 

یافته اختصاص دارد.

به گزارش دنیای هوادار، به نقل از بیمه مرکزی جمهوری اسلامی 
ایران، حبیب میرزایی در جمع معاونان فنی و مدیران فناوری 
اطلاعات شرکت های بیمه اظهارداشت: اعتماد از شفافیت ناشی 
می شود و شرکت های بیمه باید بتوانند با استفاده از اصل کمال 
بیمه گذاران  و  بیمه گران  میان  اعتماد  تقویت  به  نیت،  حُسن 

بپردازند.
وی با اشاره به برقراری ارتباط بین صنعت بیمه و مردم بر مبنای 
اطلاعات گفت: استفاده از مکانیزم IT باعث شفافتر شدن قراردادها 
بین بیمه گر و بیمه گذار می شود و امروزه ما می توانیم از فضاهای 
اجتماعی و رسانه های مختلف نیز برای تقویت نظارت، شفافیت و 

اطلاع رسانی استفاده کنیم.
میان  تعامل  لزوم  بر  تاکید  با  مرکزی  بیمه  نظارت  معاون 
دستگاه های نظارتی و حاکمیتی با صنعت بیمه بر اساس قوانین 
و مقررات گفت: با استفاده درست از قابلیت های سامانه نظارت و 
هدایت الکترونیکی صنعت بیمه می توان تفاهم و تعامل مطلوب را 

بین بیمه مرکزی، شرکت های بیمه و مردم ایجاد کرد.
میرزایی اضافه کرد: با تقویت سنهاب که بر اساس آن اطلاعات 
صنعت بیمه کشور به صورت لحظه ای پایش و رصد میشود، 
امکان همکاری و تعامل بیشتر شده و حوزه های فنی و تخصصی 
مطلوب  نحو  به  اطلاعات  این  از  می توانند  نیز  بیمه  صنعت 

استفاده کنند.
معاون نظارت بیمه مرکزی با اشاره به این نکته که یکی از 
نقاط قوت سامانه سنهاب بسترسازی برای مبازره با تقلبات 
معتقدند  برخی  است که  یافته  و کلاهبرداری های سازمان 
20 تا 30 درصد از خسارت های پرداختی را شامل می شود، 
ارتباطی  و  برنامه های مختلف اطلاع رسانی  اجرای  با  گفت: 
مانند این همایش می توان این خسارتها را نیز تا حد بسیار 

زیادی کاهش داد.
می افتد  اتفاق  وقتی خسارتی  که  نکته  این  بر  تاکید  با  وی 
صنعت بیمه باید طوری رفتار کند که رضایت بیمه گذار تامین 
بر  نامتعارف  عوارض  اعمال  ازدلایل  یکی  شاید  گفت:  شود، 
صنعت بیمه، نارضایتی از خدمات بیمه است و قطعا می توان با 
تعریف و تبیین راهکارهای مختلف نسبت به افزایش رضایت 

دو طرف اقدام کرد.

نماینده  بندرعباس:

نمی توانیم در برابر مشکلات و کوتاهی ها سکوت کنیم

دانش آموخته دانشگاه خوارزمی 
که ناگهان مورد توجه قرار گرفت؛

دکترای منابع آب دارد اما در 
انبار کارگری می کند!

ایرانی است و من هم یک  از کالای  امسال،  سال حمایت  بکنند.  به حال من  فکری 
کالای ایرانی به حساب می آیم. پدر و مادرم ایرانی هستند. سابقه کیفری ندارم، از نظر 
شهروندی هم مشکلی ندارم. من فرزند همین کشورم. حرف هایم همه مستند است. 
مقالاتم به فارسی و انگلیسی در اینترنت وجود دارد. اخیرا هم در مجله »واتر ریسرچ« 
مقاله ام منتشر شده. می خواستم این فیلم را مسئولان ببینند و از من دعوت به کار کنند. 

گفتم این فیلم منتشر شود تا شاید مسئولان از سر دلسوزی با من تماس بگیرند.
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ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی
wireless ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه خدمات پهنای باند

و خدمات تکمیلی آن

اینترنت فقط

شماره تماس:    ۷۴۴۹۶ 02۱    -    3۵۶۹ 02۶

ورزش
تیم  برتر،  لیگ  پایانی  هفته  در 
نفت  برابر  برتری  با  آهن  ذوب 
تهران به روند فوق العاده اش در 
نیم فصل دوم ادامه داد و بهترین 

تیم نیم فصل دوم لقب گرفت.

پایانی  و  استارت  نویی  قلعه  امیر 
نیم  در  آهن  ذوب  با  العاده  فوق 
از  توانست  و  داشت  دوم  فصل 
را  امتیاز   36 امتیاز   45 مجموع 
کسب کند، این در حالی بود که 

با  اول  فصل  نیم  در  آهن  ذوب 
بازی در  از 15  امتیاز  کسب 1۹ 
رده نهم جدول قرار داشت. بدین 
ترتیب ذوب آهن بهترین تیم لیگ 

در نیم فصل دوم لقب گرفت.

ذوب آهن اصفهان، بهترین تیم نیم فصل دوم لیگ برتر

وینفرد  شفر: 
می توانم با دیگران مذاکره کنم!

به گزارش دنیای هوادار؛ وینفرد شفر 
استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
برابر  پیروزی  از  بعد  تهران 
خبری  نشست  در  سپاهان 
از  یکی  بازی  گفت:»این 
چهار فینالی بود که در پیش 
داشتیم و بردیم. زمانی که به 
می خواهیم  گفتیم  خبرنگاران 
شاید  برگردانیم  اوج  به  را  استقلال 

خیلی ها فکر می کردند ما توانایی انجام این کار را نداریم.«
او ادامه داد:»ما الان در مرحله حذفی لیگ قهرمانان هستیم و 
راه بسیار سختی را طی کردیم. از همه بازیکنان جوان و بزرگ 
تیم، تشکر می کنم که همه 100 درصد برای باشگاه تلاش 
کردند و از همه کسانی که در باشگاه به ما کمک کردند هم 

تشکر می کنم.«
شفر اضافه کرد:»امروز مسابقه بسیار سختی داشتیم و از شرایط 
دو تیم خبر داشتم. بازیکنانم تمام تلاششان را کردند. فرشید 
اسماعیلی یکی از بهترین بازیکنان ما در ارسال پاس گل در لیگ 
و آسیا است. امروز او را تعویض کردم چرا که سه فینال دیگر هم 
داریم. رحمتی هم امروز خوب بود و امید و روزبه چشمی هم 
خوب بودند. من همیشه نمی توانم بگویم تیام اما باید بگویم تیام 
یکی از بهترین بازیکنان خارجی است که دیده ام. تشکر می کنم 
از هواداران استقلال که ما را حمایت می کنند. وقتی در لیگ 
قهرمانان شرکت می کنیم 100 هزار هوادار داریم اما امروز هم 
حدود 10 هزار داشتیم. از همه اعضای کمیته مشوقین باشگاه و 

رامین همتی مسئول آن تشکر میکنم.«
این فصل  آیا در موفقیت  این پرسش که  به  شفر در پاسخ 
استقلال سهمی هم برای منصوریان قائل است یا خیر اظهار 
کرد:»من فقط می توانم بگویم زمانی که تیم را به من دادند 
شاید هده ای نگران بودند تیم پایین تر هم برود اما الان سوم 

هستیم.«
او همچنین در مورد تمدید قراردادش تصریح کرد:»قبل از بازی با 
سایپا صحبت کردیم که قرار بود از سمت باشگاه استقلال به من 
یک پیشنهاد جدید برسد که هنوز نرسیده است اما الان مدیر 
برنامه های من می تواند با تیم های دیگر صحبت کند. من می خواهم 
استقلال را چند سال در صدر نگه دارم. نه فقط در استقلال بلکه 
زمانی که یک تیم در سمت موفقیت حرکت می کند خطر سقوط 
ناگهانی هم وجود دارد. زمانی که به اینجا آمدم خیلی ها نگران بودند 
تیم سقوط کند. زمانی که در تهران هستم همه می گویند قهرمانی 
آسیا می خواهیم که این بسیار خطرناک است. اگر می خواهید در 
این سطح بمانید باید سخت تر کار کنید و ما می خواهیم این کار 
را بکنیم و در این سطح بمانیم. من عاشق هواداران هستم. بهترین 

هواداران در ایران را داریم و تا به حال چنین هوادارانی ندیده ام.«

خبر

فصل برای جورجو کیه لینی به پایان رسید
کیه لینی، مدافع یوونتوس در ابتدای دیدار برابر ناپولی مصدوم شد و احتمال می رفت 

که فصل برای کیه لینی به اتمام رسیده باشد. حالا مشخص شده که این احتمالات 
صحیح بودند.الگری، سرمربی یوونتوس در کنفرانس خبری خود پیش از دیدار برابر 

اینتر نیز این موضوع را تایید کرد.

رئال مادرید مصدومیت ایسکو و کارواخال را تایید کرد
کارواخال در بازی با بایرن مونیخ از ناحیه ران پای چپ و ایسکو هم از کتف، دچار 

پیچ خوردگی شده است. روند ریکاوری هر دو بازیکن، زمان بازگشتشان به میادین را 
مشخص خواهد کرد. غیبت کارواخال در بازی سه شنبه مقابل بایرن قطعی است و 

ایسکو نیز احتمالا این بازی را از دست خواهد داد.

اونای امری جدایی اش از پاری سن ژرمن را تایید کرد
اونای امری، سرمربی پاریسن ژرمن، در نشست مطبوعاتی امروز خود، تایید 

کرد که در پایان فصل از این تیم جدا خواهد شد. امری که دو فصل قبل 
هدایت این تیم را برعهده گرفته بود، فصل جاری موفق به قهرمانی با این تیم 

در لوشامپیونا شد.

پائولینیو استعداد جوان برزیلی به بایرلورکوزن پیوست
باشگاه بایرلورکوزن به صورت رسمی از جذب پائولینیو، هافبک 17 ساله باشگاه 

واسکودوگاما خبر داد. پائولینیو یکی از بهترین استعدادهای برزیل محسوب می شود 
و لورکوزن توانست در حالی که باشگاه هایی نظیر منچسترسیتی، بایرن مونیخ، 

دورتموند و پاری سن ژرمن هم علاقه مند به جذب این بازیکن بودند.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

اخبار

دیگه چه خبر؟

ساغلام: هدف ما حفظ تیم در لیگ 
برتر بود

روی  گفت:»بار سنگینی  تراکتورسازی  فوتبال  تیم  سرمربی 
دوش ما بود با توجه به حضور در آسیا، اما مجبور بودیم دو 
لیگ را با هم برگزار کنیم. البته این فصل برای ما خوب تمام 

نشد.«
سرمربی تراکتور خاطر نشان کرد:»بار سنگینی روی دوش ما بود 
با توجه به حضور در آسیا، اما مجبور بودیم دو لیگ را با هم برگزار 
کنیم. در دوره ای آمدیم که طرفداران قهر کرده بودند و حمایت 
نمی کردند. 10 بازی در لیگ ایران انجام دادیم و در بازی های 
خانگی حمایت هواداران را احساس نکردیم. در این دوره پرفشاری 
که داشتیم خستگی و مصدومیت بازیکنان ما را خیلی اذیت کرد. 
خدا را شکر می کنیم که وظیفه خودمان را انجام دادیم؛ هدف ما 

این بود که تیم را در لیگ برتر نگه داریم.«

علی علیپور، آقای گل
لیگ هفدهم شد

در  فارس  خلیج  لیگ  پایانی  هفته  در  تهران  پرسپولیس 
ورزشگاه آزادی تهران به مصاف سپیدرود رفت، در این دیدار 
در  را  گلزن خود  بهترین  علیپور،  علی  پایتخت  سرخپوشان 

اختیار نداشتند.
غیبت علی علیپور در این دیدار جایگاه او را متزلزل نکرد و موفق 
شد آقای گلی لیگ را کسب کند. علیپور با 1۹ گل زده عنوان 
بهترین گلزن لیگ هفدهم را کسب کرد. علی علیپور با 1۹ گل زده 
همچنین رکورد بیشترین گل زده توسط یک بازیکن را در طول 
یک فصل را شکست، تا در جمع آقای گل های پرسپولیس بهترین 
عملکرد را داشت باشد. این در حالی است که نفر دوم با او 6 گل 
فاصله دارد! مرتضی تبریزی، مهاجم ذوب آهن با 13 گل زده دوم 

گلزن لیگ شد. 

دایی: برای اولین بار در این فصل شانس 
با ما یار بود

علی دایی در نشست خبری بعد از دیدار تیم های پیکان و سایپا 
که با برتری دو بر یک تیمش به پایان رسید، گفت:»فصل پرفراز 
نشیبی را سپری کردیم.فکر می کنم شانس آوردیم چرا که پیکان 
موقعیت های زیادی داشت.« وی ادامه داد:»امروز، روز گلر ما بود 
و توانست موقعیت های خوبی را دفع کند. بچه های ما مقداری 
کم تجربه بودند و در چند صحنه می توانستیم حمله کنیم و به 
گل های بعدی برسیم اما این امکان پذیر نشد.« دایی درباره عملکرد 
سایپا در این فصل تصریح کرد:»جوانان سایپا کار بزرگی انجام 
دادند و ما با این تیم تقریباً به هدفی که داشتیم دست پیدا کردیم.«
سرمربی سایپا در مورد عقب نشینی، تصریح کرد:»دلیل خاصی 
برای عقب نشینی نداشتیم، پیکان رو به توپ های بلند آورد و ما 

مجبور شدیم عقب نشینی.«

برانکو ایوانکوویچ: 
سال آینده قوی تر خواهیم بود

 
برانکو  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 

ایوانکوویچ، سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس، گفت :»سپیدرود 
بازی آخر ما بود و خوشحالیم 
که این بازی را با برد به پایان 
به  خواستیم  می  رساندیم. 

بهترین نحو لیگ را تمام کنیم. 
تا قبل از آن هم نتایج خوبی گرفته 

بودیم و می خواستیم که این بازی را پیروز 
شویم تا جشن مان شادتر شود و مردم خوشحال تر شوند.

قهرمانی  در  کسانی  چه  جای  که  سوال  این  به  پاسخ  در  او 
باید می  اظهار کرد:»همه آن هایی که  بود؟  پرسپولیس خالی 
بودند، دوست داشتیم که باشند. دوست داشتیم همه با هم جشن 

بگیریم..«
سرمربی پرسپولیس درباره برنامه هایش برای این تیم در فصل 
آینده اظهار کرد:»ما ترسی برای سال آینده نداریم و از سال گذشته 
قوی تر خواهیم بود. برخی از بازیکنان به برنامه ما اضافه می شوند و 
به سطحی که باید برسند خواهند رسید. عالیشاه به تیم برگشته و 
از بشار رسن هم انتظار داریم که به سطحی که هست برسد. این 
مساله برای همه بازیکنان وجود دارد و البته کار ساده نخواهد بود. 

کاملا خوشبینم و از هیچ کس و هیچ چیزی نمی ترسم.«
او در پاسخ به سوالی درباره داوری علیه پرسپولیس و این که آیا 
این داوری ها به نظرش عمدی است؟ گفت:»این را از کمیته داوران 
بپرسید. همه اشتباه می کنند و من این را درک می کنم. خودم 
مخالف ویدئوچک هستم چون اشتباه بخشی از ورزش است اما 
عجیب است که بیش تر این اشتباهات متوجه پرسپولیس می شود.«

برانکو در پاسخ به پرسشی درباره انتقادات از پرسپولیس بابت چند 
باخت اخیر این تیم و این که به نظرش آیا این انتقادات مغرضانه 
نیست؟ گفت:»بله مغرضانه است. همیشه انتقادات و نارضایتی 
خواهد بود و آدم های ناراحت همیشه هستند اما ما راه خود را 
می شناسیم و خود را درگیر این مسائل نمی کنیم. از این سوال تان 

ممنونم اما این مسائل همیشه وجود دارد.«
بازیکن  کرد:»مسلمان  اظهار  مسلمان  محسن  درباره  وی 
پرسپولیس است مثل سایر بازیکنان. بازیکنانی بازی می کنند که 
من تشخیص می دهم بهتر از بقیه هستند چون می تواند بهترین 
نتیجه را کسب کنند. نمی دانم مشکل کجاست. من هیچ مشکلی 
با بازیکنان ندارم. بخش کاری که به من مربوط می شود آنگونه ای 

خواهد بود که من می گویم.«
سرمربی پرسپولیس در پایان، درباره اظهارات وینفرد شفر و این 
که او گفته موفقیت های استقلال در آسیا نقل رسانه های اروپایی 
است گفت:»ما موفقیت های مان در لیگ ایران است و طبیعتا 
موفقیت در لیگ ایران مهم است. ما در ایران و آسیا بهترین 
نتایج را گرفته ایم. نمی دانم شفر چه می گوید. ولی می دانم که در 

کرواسی فقط درباره پرسپولیس صحبت می کنند.«

در  پرسپولیس  قهرمانی  که  شرایطی  در 
فصل هفدهم قطعی شده بود، آنها موفق 
برد  یک  با  فصل  پایانی  بازی  در  شدند 
پرسپولیس  کنند.  را جذاب تر  آن  شیرین 
که در این بازی که به دنبال دستیابی به 
گلزنی  در  آهن  ذوب  به  نسبت  برتر  آمار 
بود با سه گلی که کامیابی نیا، انصاری و 
احمدزاده به ثمر رساندند به این هدف خود 
نیز دست یافتند تا برانکو برای دومین فصل 
پیاپی با دروی رکوردها قهرمانی تیمش را 

جشن بگیرد.
شـاگردان برانکـو ایوانکوویـچ در پایـان 
ایـن جـدال مراسـم قهرمانـی خـود در 
لیـگ برتـر را در حضـور هواداران شـان 

برگـزار خواهنـد کـرد. 
با گزارش ویژه این بازی و حواشی آن حمید 
ابراهیمی و امیرحسین خیرخواه، خبرنگار و 
آزادی  استادیوم  از  را  سه  ورزش  عکاس 
سه  برتری  با  پرسپولیس  کنید.  همراهی 
گله مقابل سپیدرود برترین خط هجومی 
لیگ را نیز از آن خود کرد. آنها که در هفته 
پایانی رقابت جالبی با ذوب آهن داشتند، 
در نهایت توانستند با سود بردن از گل هایی 
که انصاری، احمدزاده و کامیابی نیا به ثمر 
رساندند در فصل هفدهم با 48 گل و بهتر 
نام خود  به  از ذوب آهن که 46 گل زده 
کرده به عنوان برترین خط هجومی لیگ 

دست پیدا کنند.

شرح گل ها: 
 ،31 )دقیقه   :  0 سپیدرود   1 پرسپولیس 
برای  ایستگاهی  ضربه  انصاری(:  محمد 
پرسپولیس و حرکت تمرین شده این تیم 
امیری  بازی شد. وحید  اول  منجر به گل 
توپ را از میان پاهای ماهینی برای انصاری 
ساخته و پرداخته کرد تا ضربه زمینی مدافع 

چپ پرسپولیس وارد دروازه شود.
)دقیقه 48،   : پرسپولیس 2 سپیدرود 0 

فرشاد احمدزاده(: هافبک پرسپولیس روی 
پاس  از  توانست  العاده اش  فوق  جاگیری 
قدمی  سه  از  را  توپ  و  برده  سود  منشا 
دروازه با ضربه تمام کننده خود به گل دوم 

پرسپولیس تبدیل کرد.
دقیقه   (  :  0 سپیدرود   3 پرسپولیس 
82، کمال کامیابی نیا(: ارسال کرنر توسط 
مسلمان با ضربه سر تمام کننده کامیابی نیا 

به گل سوم پرسپولیس تبدیل شد.

پرسپولیس 3 - 0 سپیدرود؛ یازدهمین فتح ارتش سرخ

دوبلُ، دوبِل، دبِل... 
آهان »دَبِل!«

سپاهانی ها با وجود حضور نزدیک به 35 
جهان  نقش  ورزشگاه  در  تماشاگر  هزار 
تا  دهند  شکست  را  استقلال  نتوانستند 
فصل سیاه این تیم با شکست خانگی به 
خوبی  روز  البته  پوشان  زرد  برسد.  پایان 
برابر استقلال داشتند و چند موقعیت خوب 

خلق کردند اما در نهایت این استقلال بود 
باشد  بازی  برنده  تیام  با گل  توانست  که 
تیام به  با تک گل  بازی  این  و در نهایت 
پایان رسید تا استقلال در لیگ هفدهم، به 
رده سوم دست پیدا کند. استقلال دیدار 
با سپاهان را بهتر از حریف خود آغاز کرد و 

به رسم بازی های گذشته خیلی زود گلزنی 
کرد تا از حریف خود پیش بیفتد. آبی های 
روی  حمله  چند  گل  این  از  بعد  تهرانی 
دروازه حریف ترتیب دادند اما هیچکدام از 
این موقعیت ها تبدیل به گل نشد. سپاهان 
نیز برای جبران گل به ویژه در 10 دقیقه 
اما  داشت  را  هایی  موقعیت  نیمه  پایانی 
نتوانست گلزنی کند تا استقلال برنده نیمه 

اول باشد.
استقلال و سپاهان در نیمه دوم بیشتر در 
میانه میدان به زور آزمایی پرداختند. هر دو 
تیم موقعیت هایی برای گلزنی داشتند و در 
چند مرحله دروازه حریف را تهدید کردند اما 
این مسابقه در نهایت با همان تک گل نیمه 

اول به پایان رسید.
سپاهان لیگ را در رده چهاردهم به اتمام 

رساند تا بدترین رتبه خود در لیگ برتر را 
تجربه کند. زرد پوشان اصفهانی فصل بدی 
باید  حالا  همین  از  و  رساندند  پایان  به  را 
تا فصل  اقدام کنند  برای ترمیم تیم خود 
آینده، شرایطی مانند امسال نداشته باشند. 
این اتفاق باعث شد تا امیر قلعه نویی بارها 
از سوی سکو ها تشویق شد تا تشویق قلعه 
نویی در اصفهان در روزی که این سرمربی 
نایب قهرمان لیگ شده بود، اتفاق ویژه این 

دیدار باشد.

شرح گل:
)دقیقه 12  یک  استقلال   - صفر  سپاهان 
داخل  در  غفوری  وریا  خوب  پاس  تیام(: 
محوطه جریمه به تیام رسید و این بازیکن 

دروازه سپاهان را باز کرد.

سپاهان 0 - 1 استقلال؛ هم رفت، هم برگشت

شیر آلمانی آبی ها را آسیایی کرد 
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عضو شورای شهر با بیان اینکه بافت شهری 
کرج با پایتخت متفاوت است و در کلانشهری 
مثل کرج برای مدیریت شهری گزینه بومی 
اظهار  است،  برخوردار  بیشتری  موفقیت  از 
داشت: طبق نظر اعضای شورا گزینه نهایی 

باید بومی کرج باشد.
»فرج الله ایلیات« در گفتگوی اختصاصی با 
دنیای هوادار؛ ضمن تایید و ذکر نام افرادی 
ایرانی«، »خدمتگزار« و  تقی  چون »محمد 
»شهبازی« فرمانداران سابق کرج و همچنین 
شهرداری  تصدی  برای  سریزدی«  »مجید 
کرج گفت: فعلا هیچ گزینه مطرحی وجود 
ندارد، گرچه تاکنون مجید سریزدی گزینه 
جدی تری نسبت به سایر گزینه ها محسوب 

می شود.
وی با بیان اینکه بافت شهری کرج با تهران 
برای  کرج  مثل  در کلانشهری  و  دارد  فرق 
موفقیت  از  بومی  گزینه  شهری  مدیریت 
نظر  طبق  گفت:  است،  برخوردار  بیشتری 
اعضای شورا گزینه نهایی باید بومی کرج باشد.

مدل همان مدل تهران
وی مدل انتخاب شهردار در کرج را تقریبا 
داد:  ادامه  و  کرد  اعلام  تهران  مدل  طبق 
و  کرده  معرفی  را  افرادی  اعضا  از  یک  هر 
برای رسیدن به گزینه نهایی به تبادل نظر 
می پردازند. احتمالا یکشنبه آینده به 4 یا 5 

گزینه مطرح خواهیم رسید.
ایلیات در مورد احتمال شهردار شدن یکی از 
اعضای شورای شهر گفت: تاکنون صحبتی در 
این مورد نشده است و تمام این ها گمانه زنی 

هایی است که صورت گرفته است.

شهردار شدن »سریزدی« بیش از دوماه 
است که مطرح شده!

مجید   « که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
سریزدی« به عنوان یکی از گزینه های مهم 
لیست 8 نفره شورا مطرح شده است، پس تیم 
پنج نفره چه فردی را معرفی خواهد کرد؟، 
گفت: این موضوع تقریبا دو ماهی است که 
مطرح شده و اگر این لیست به اجماع قطعی 
برسد، دیگر لزومی ندارد از این سو گزینه ای 

معرفی شود.

گزینه اصلی من »زارع« است
دیدگاه فرج الله ایلیات را نسبت به این موضوع 
که اگر از بین اعضای شورای شهر فرد مناسبی 
مثل »عباس زارع« کاندید شود، لیست امید 
که تمایلی به خروج اعضا از شورا ندارد؛ چه 
واکنشی نشان خواهد داد، گفت: نظر همه 
دوستان این نیست. من شخصا اگر »عباس 
زارع« کاندید تصدی این سمت شود از وی 
حمایت خواهم کرد. او قطعا گزینه اصلی من 
خواهد بود؛ چرا که شهر و بدنه شهرداری را 
می شناسد و از قوانین شورا و مدیریت شهری 

نیز آگاهی دارد.

»سریزدی« نشود؛ »زارع« شهردار است
وی با تأکید مجدد بر انتخاب شهرداری بومی 
گفت: قطعا شهردار بومی خواهد بود و اگر 
دوستان به هر دلیل از مجید سریزدی عبور 
کنند، قطعا به عباس زارع خواهند رسید و من 

نیز از وی حمایت خواهم کرد.

 ترکاشوند هم مطرح است؛ باید منتظر 
ماند

وی در مورد مطرح شدن نام ترکاشوند در 
سریال انتخاب شهردار کرج و اهمیت نقش 
وی گفت: در مقابل مجید سریزدی ترکاشوند 
موضع  چون  ولی  است  شده  مطرح  نیز 
دوستان در این یکی دو هفته بسیار دچار 
تغییر شده است، باید دید چه قدر دوستان 
در انتخاب سریزدی اصرار دارند. اگر موضع 
آنها کمی تغییر کند احتمالا ترکاشوند نیز 

جدی تر خواهد شد وگرنه کلا منتفی است.
فرج اله ایلیات یکی از دلایل مهم عدم برگزاری 
جلسات اخیر شورای شهر کرج را نبود دستور 
جلسه به دلیل عدم برگزاری کمیسیون های 
قانونی ما  نظر  از  شورا عنوان کرد و گفت: 
می توانیم ماهی دو جلسه داشته باشیم، لذا 
دلیل  به  ولی  نشده  تعطیل  شورا  جلسات 
عدم تشکیل بعضی جلسات کمیسیون ها روز 
یکشنبه اصلا دستور جلسه ای برای بررسی 
لوایح نبود که جلسه علنی تشکیل شود. ثانیا 
بعضی از اعضا مثل آقایان نبیونی، مهدوی 
کلیشمی و خلیلی اردکانی برای شرکت در 

سمیناری در تبریز به سر می برند.

نهایی  اعلام گزینه های  تا  باقی مانده  در آخرین روزهای 
شهردار کرج گفت وگویی با رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، 
حقوقی و تحول اداری شورای اسلامی کلانشهر کرج داشتیم 

تا از آخرین روند انتخاب شهردار کرج آگاه شویم.
این  ابتدای  در  زارع«  »عباس  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
گفت وگو با بیان اینکه هنوز جلسه رسمی با اعضا برگزار 
نشده و شورای شهر تاکنون وارد مرحله انتخاب شهردار 
نشده است، اظهار داشت: گزینه های نهایی هنوز مطرح 

نشده و تمام اسامی مطرح شده گمانه زنی است. 

می خواهم در شورا بمانم، اما باید با جریان پیش 
رفت

وی در پاسخ به این سوال خبرنگار »دنیای هوادار« که 
اسم شما به عنوان یکی از گزینه های جدی مطرح شده 
است و حتی بعضی از اعضا نیز حمایت قاطع از شما برای 
تصدی شهرداری را اعلام کرده اند، گفت: »این مسئله از 
خیلی وقت پیش و بارها مطرح شده است ولی ترجیح 
من این است که مردم مرا برای خدمت در شورای شهر 
انتخاب کرده اند. البته باز باید با جریان پیش رفت. من 
شخصا اصرار دارم گزینه هایی از بیرون شورا انتخاب شود 
و بتوانیم نسبت به این طیفی که امروز در شورای شهر به 

وجود آمده افراد بیشتری را جذب کنیم.

نصیری به جای کار با شورا با افراد کار کرد
به  5 در  از شکل گیری جناحی 8  انتقاد  زارع ضمن 
شورای شهر پنجم گفت: »این شکل گیری نباید در دوره 
آینده معنادار باشد. باید بتوانیم آن را توسعه دهیم. در 
واقع شورای شهر فرصت طلایی خدمت به شهروندان 
محسوب می شود و نباید آن را به همین سادگی از دست 
داد. اگر یکی دو دوره قبل شورا روند به شکلی بود که 
همه اعضا به کل و کلان شورا توجه می کردند کار به این 
جا نمی رسید. من شخصا مایل نبودم شهردار کرج بعد از 
شش ماه استعفا دهد اما روند به شکلی شد که کار با شورا 

صورت نگرفت بلکه با افراد پیش رفت. باید تلاش کنیم 
در آینده تجربه ناموفق گذشته تکرار نشود و دوستان به 

هم نزدیکتر شوند«.

تمایلی برای شهردار شدن ندارم
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر کرج در 
پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه »اگر اکثریت شورا به گزینه 
جدی در انتخاب فردی از بیرون شورا به اجماع نرسیدند 
و قرار شد یکی از اعضا برای تصدی این سمت انتخاب 
شود، اولا آیا امکان حضور شما هست و ثانیا آیا خروج 
عضو منتخب از شورا با آن قول و قرار اولیه لیست امید 
که هیچ فردی از شورا برای احراز پستی خارج نشود؛ 
منافات ندارد ؟« گفت: »من مجدد تاکید می کنم که 
تمایل جدی برای خروج از شورا ندارم و فکر می کنم تا 
الان برای شورا مفید بودم و ان شاء الله در آینده نیز برای 
شهروندان مفید خواهم بود. من فعلا روی گزینه هایی 
بیرون از شورا در حال بررسی هستم. ما امیدواریم که این 
13 نفر در کنار هم کار کنند و تأثیرات قابل توجه این 

همکاری در شهر نمود پیدا کن

قانون شهردار شدن یک عضو شورا را منع نکرده
وی افزود: »اما در کل قانون هیچ منعی برای این موضوع 
ندارد. بعضی از دوستان مایل هستند شهردار شوند و 
انگیزه لازم برای قبول این مسئولیت را دارند. هیچ منشور 
قانونی یا میثاق نامه ای هم مبنی بر عدم خروج اعضا 
نوشته نشده است ولی به طور ضمنی در بعضی جلسات 
مطرح شده بود. تلاش ما این است که 13 نفر با انتخاب 
یک فرد مناسب با رای اکثریت به 14 نفر برسد و ما هم 
مطمئنا از وی حمایت خواهیم کرد و امیدواریم لیست 

امید مردم را نا امید نکند«.

خیلی ها اعلام آمادگی می کنند! اما...
سریزدی«،  »مجید  چون  گزینه هایی  مورد  در  زارع 

»محمد تقی ایرانی« و چند فرد دیگر که قبلا به عنوان 
فرماندار کرج فعال بودند و امکان مطرح شدن آنها وجود 
دارد، گفت: »شهرداری کرج مدیریت کلانشهری است 
که از پایگاه اجتماعی قدرتمندی در کشور برخوردار است 
و مدیریت آن در واقع مدیریت در سطح کلان است. لذا 
افراد زیادی ممکن است از نقاط مختلف ایران برای احراز 
این پست اعلام آمادگی کنند. به من و سایر اعضا مراجعه 
و خود را معرفی کنند اما ما باید یک سری ملاحظات را 
در نظر داشته باشیم و با توجه به انتظاراتی که مردم از ما 
دارند شهردار را انتخاب کنیم اما تاکنون با هیچ کس در 

این مورد وارد  بحث جدی نشده ایم«.

به شهردار شدن فکر نکرده ام، چون نمی خواهم در 
تصمیم گیری دچار خودخواهی شوم

وی در پاسخ به این سوال که اگر خواست اکثریت 
اعضا انتخاب شما برای تصدی این سمت باشد، آیا 
کرج  شهردار  که  می بینید  خود  در  را  آمادگی  این 
شوید؟ اظهار داشت: »علاوه بر آمادگی بحث توانایی 
نیز مطرح است. من هنوز روی این موضوع به طور 
جدی فکر نکرده ام. من امانتدار مردم هستم و نباید 
درگیر خودخواهی شوم. در حال تلاش برای یافتن 
گزینه توانمندی هستم اگر بخواهم هم روی شناسایی 
و انتخاب اصلح فردی مناسب آن هم خارج از شورای 
شهر فکر کنم و هم به منافع خودم در قبول و پذیرش 
نکرده  خدای  است  ممکن  کنم  فکر  مسولیت  این 
انحرافی پیش بیاید، لذا به خودم این اجازه را نمی دهم. 
بالاخره اگر به دنبال کشوری توسعه یافته هستیم باید 
ابتدا مردمی توسعه یافته باشیم و من از خودم شروع 
که  باشم  داشته  را  لازم  این شجاعت  یعنی  کردم.  
از موقعیت های خوب و جاذبه های آن دوری کنم و 
تلاش خود را می کنم که گرفتار خودخواهی شخصی 
نشوم و امانتدار مردم در شورای شهر باشم اما اگر واقعا 
ضرورت خروج از شورا برای تصدی شهرداری بوجود 

بیاید آن موقع در مورد این موضوع فکر می کنم«.

متن را هم ببینیم، فقط حاشیه نباشد!
وی به عنوان سخن پایانی ضمن تشکر از حضور و فعالیت 
خبرنگاران در شورای شهر گفت: »شورای پنجم در هر 
شرایطی کار خودش را به نحو احسن انجام داده است. 
جلسات خوبی برگزار شده است و فارغ از اتفاقاتی که 
در استعفا و انتخاب مجدد شهردار رخ داده هر 13 نفر 
در حال تلاش هستند تا لوایح به خوبی بررسی شود. 
کمیسیون ها در حال کار هستند و خروجی قابل توجهی 
در این مدت نیز داشته ایم. معمولا بعضی رسانه ها به این 
موضوع توجه نمی کنند و بیشتر به حواشی می پردازند. اما 
ما تلاش می کنیم ضمن مدیریت حواشی حتی یک روز از 
کار شورا و ماموریت محوله غافل نباشیم. در حوزه نظارت 
ما با شخص شهردار هیچ مشکلی نداشتیم ولی در حوزه 
سیاستگذاری و برنامه ریزی حتی وقتی حواشی جلسات 
خیلی زیاد بود ما کار حرفه ای خود را انجام می دادیم و 
اجازه ندادیم تحت تأثیر این جو و جریانات قرار گیریم. 
این برگ از عملکرد شورای پنجم هم باید دیده شود. گاه 
ما شاهد بودیم که در دوران های قبل شورا، اگر اختلافی 
بین اعضا بوجود می آمد شورا کلا تعطیل می شد. اما ما 
حتی در روزهای پر چالش نیز جلسات کمیسیون ها را 

فعال نگاه داشتیم.

امید مردم را ناامید نمی کنیم
وی در پایان ابراز امیدواری کرد با حمایت مردمی که به 
اعضای شورا رأی دادند، ثباتی به وجود بیاید و با حمایت 
رسانه های حرفه ای و مسئولان همراه که همراهی شان 
بسیار تأثیرگذار است بتوانند به شهروندان خدمت کنند. 
وی هنچنین ابراز امیدواری کرد جبهه اصلاح طلب و 
مردمی که به لیست امید رأی دادند به عنوان سرمایه های 
این شهر از لیست امید نا امید نشوند تا سرفصل جدیدی 

در شهر رقم بخورد.

عباس زارع: اگر ضرورت و 
تکلیف باشد ،  تازه به »شهردار« 

شدن فکر می کنم

اختصاصی  در گفت وگو  نژاد«  سلیم  »اکبر 
با »دنیای هوادار«، در مورد اسامی که این 
روزها به عنوان گزینه های احتمالی تصدی 
گفت:  است،  شده  مطرح  کرج  شهرداری 
را  گزینه هایی  شورا  اعضای  است  »ممکن 
عنوان کنند و این احتمال وجود دارد که از 
بین اسامی یک نفر هم انتخاب شود اما تا 
تصمیم گیری نهایی نشود، نمی توان در این 

مورد نظر داد«.

این بار نظری ندارم و فقط اعتماد می کنم
وی افزود: »من تاکنون با هیچ فرد )تاکید 
رایزنی  رابطه  این  در  فردی  هیچ  می کنم( 
مورد  این  در  هم  کسی  هر  به  نکرده ام. 
زنگ زده است، گفته ام: فعلا که سرپرست 
گزینه ای  دنبال  و  شده  انتخاب  شهرداری 
نیستم. از بین این هفت عضو شورای شهر 
)منظور تیم همفکر هشت نفره از مجموع 
13 عضو شورا است( دوستان در انتخاب هر 
گزینه ای به اجماع برسند، من هم به همان 

فرد رای می دهم«.

فکر نمی کنم شهردار از اعضای شورا 
باشد

سلیم نژاد در مورد اینکه »چه قدر این احتمال 
وجود دارد که شهردار آینده از اعضای شورای 
شهر باشد؟«، پاسخ داد: »من فکر نمی کنم 
کسی از اعضا انتخاب شود، چون از همان 
روزهای اول قرار ما این بود که کسی از جمع 
لیست امید در شورای شهر خارج نشود. البته 
ما در لیست امید این قرار را با هم گذاشتیم 
و از نظر سایر اعضا خبر ندارم. مثلا نام آقای 
ایلیات برای شهردار شدن مطرح شده بود ولی 

وی از لیست امید نیست«.

»زارع« اعلام آمادگی نکرده است
خبرنگار »دنیای هوادار« نظر وی را در مورد 
برای  زارع«  »عباس  شدن  کاندید  احتمال 
تصدی شهرداری کرج جویا شد که وی اظهار 
کرد: »عباس زارع تاکنون اعلام آمادگی نکرده 
است، اما اگر تمایل خود را برای شهردار شدن 
اعلام کند، گزینه خوبی است. گرچه وی نیز 
باید متعهد به خدمت در  معتقد است که 

شورای شهر باشد.

شهردار نباید باج دهد!
»اصغر  گویا  که  سوال  این  مورد  در  وی 
آیا  است،  بوده  شما  پیشنهاد  نصیری« 
نیز نظری  انتخاب شهردار  از  این دوره  در 
به هیچ عنوان معرفی  نه.  دارید؟ گفت: » 
نصیری انتخاب من نبوده ولی چون سایر 
را  وی  انتخاب  مسئولیت  گفتند  اعضا 
نمی پذیریم، من گفتم می پذیرم. البته من 
هم  الان  داشتم.  نفوذ  اعضا  به  نسبت  هم 
اگر  می گویم  آینده  و  گذشته  شهردار  به 
می خواهید شهردار شوید به کسی قول و 
وعده ندهید. برای شهردار شدن همه چیز 
خود را نفروشید. اعضای شورای شهر باید 
دنبال افراد بروند و از آنان خواهش کنند که 
شهردار شهر شوند نه اینکه داوطلبین تلفنی 
و با تماس های مختلف اصرار کنند که ما 
می خواهیم شهردار شویم! معلوم است که 
این گونه افراد شهردار نمی شوند. بهتر است 
کاندیداهای تصدی این سمت دنبال این و 
آن نروند و مرتب این فرد و آن فرد را واسطه 
نکنند. این ها را از تجربه تلخ دکتر نصیری 

بیان می کنم!«
وی ادامه داد: »اعضای شورای شهر هر وقت 
فرد مناسبی را برای مدیریت شهر بیایند با 
هزینه  و  کرده  استقبال  وی  از  باز  آغوش 
مورد  در  می پردازند.  نیز  را  خود  انتخاب 
شهردار آینده نیز معتقدم شهردار باید مطیع 
قانون باشد و شورا هم باید از شهردارش دفاع 
کند. یعنی شهردار و شورا باید به صورت تیمی 
با هم رفتار کنند، با هم شهر را اداره نمایند، 
در کار یکدیگر دخالت نکنند و در غم و شادی 

یکدیگر سهیم باشند«

8 به 5 به نفع چه کسی...؟
نقطه نظر سلیم نژاد را در مورد ترکیب تیم 
در  آهسته  آهسته  که  نفره  پنج  و  هشت 
شورای پنجم شکل گرفت، جویا شدیم و این 
که آیا این امر سبب نخواهد شد جناح های 
سیاسی در انتخاب شهردار فشاری را به اعضا 
تحمیل کنند؟ وی پاسخ داد: »اگر همه ما 
با هم همفکر بودیم که عالی بود! در همه 
می گذارند.  احترام  اکثریت  به  دنیا  جای 
زمانی که خرد جمعی رأی داد، همه تابع 
می شوند. در واقع اکثریت باید همدیگر را با 
ادلهّ صحیح قانع کنند. ما اعضای شهر عاقل 
و بالغ و بر اساس همان تجربه تلخ گذشته 
به این نتیجه رسیده ایم که کسی در کار ما 

دخالت نکند«.

هیچ فشاری بر شورا نیست
وی در مورد اینکه آیا فشاری هم از طرف 
وجود  شهردار  انتخاب  برای  استان  مدیران 
احترام  شورا  نظر  به  آنها  نه  گفت:  دارد؟ 
حفظ  به  که  گفته اند  حتی  و  می گذارند 

مدنیت و انتخاب شهردار توسط شورا احترام 
می گذاریم، شما هم سعی کنید در انتخاب 

خود به گزینه خوبی برسید.

ترکاشوند..؟ هرگز!
از آنجایی که از گوشه و کنار زمزمه هایی در 
ترکاشوند شهردار  علی  دوباره  مورد حضور 
سابق کرج مطرح است، نظر اکبر سلیم نژاد 
را در این زمینه جویا شدیم که به صراحت 
مطرح  که  آنهایی  از  نشنیدم.  من  گفت: 

می کنند، بپرسید!
وی در پاسخ به این سوال که فکر نمی کنید 
این موضوع یک بازی سیاسی برای به سر 
زبان انداختن دوباره ترکاشوند باشد، اظهار 
داشت: به نظرم وی آن قدر بالغ و عاقل هست 
که وارد این بازی ها نشود. اوضاع شهر و کرج 
لذا  است.  هوشمندی  فرد  و  می شناسد  را 
فکر نمی کنم وارد این بازی ها شود. در واقع 
ترکاشوند خودش باید این امور را مدیریت 
کند که از وی بهره برداری سیاسی نشود و 

بعدها هم مورد انتقاد قرار نگیرد.

سریزدی همچنان در صدر
اسامی  بین  از  اینکه  مورد  در  نژاد  سلیم 
بیشتری  شانس  از  یک  کدام  شده  مطرح 
برای شهردار شدن برخوردار هستند؟ گفت: 
تا تصمیم نهایی گرفته نشود، نمی دانم کدام 
یک از شانس بیشتری برخوردار هستند. در 
مورد این اسامی هم »مجید سریزدی« مطرح 
شده ولی هنوز در مورد بقیه تصمیم گیری یا 
صحبتی نشده است. در جلسه رسمی شورا 
است که اعضا حق دارند نظر خویش را ابراز 

کنند.  

سریزدی همچنان درصدر

سلیم نژاد: چه کسی از»زارع« بهتر! 
اما فکر نمی کنم شهردار

از اعضای شورا باشد

به شهردار شدن حتی فکر هم نکرده ام؛ چون نمی خواهم در 
تصمیم گیری دچار خودخواهی شوم

شهردار شدن »سریزدی« بیش از دوماه است که مطرح شده!

ایلیات: تمام قد از »عباس زارع« حمایت می کنم

خبر

با هدف استفاده بهینه از منابع آب صورت گرفت؛
آبیاری فضای سبز مناطق کرج با 

مخازن آب غیرشرب 
رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج گفت: به 
منظور استفاده بهینه از منابع آبی و صرفه جویی در مصرف آب 
آشامیدنی، فضای سبز منطقه پنج کرج با 8 مخزن آب غیر شرب 

آبیاری می شود.
حسین عطایی در گفتگو با پایگاه خبری مدیریت شهری کرج اظهار 
داشت: توسعه و نگهداری فضای سبز به عنوان عاملی در کاهش 
آلودگی هوای شهرهای بزرگ و ایجاد روحیه نشاط و شادابی در 
جامعه، از اهمیت به سزایی برخوردار است و با توجه به بحران کم آبی 
توجه ویژه از سوی مسئولان مربوطه در زمینه صرفه جویی آبیاری 
بوستان ها و فضای سبز برای کمک به رفع این بحران ضرورت می یابد.
وی خاطرنشان کرد: آبیاری تحت فشار و مکانیزه و استفاده از آب 
غیرشرب از راهکارهای مناسب برای مدیریت و ساماندهی مصرف 
بهینه آب است، به همین منظور آبیاری فضای سبز بوستان ها ی 
منطقه 5 کرج از هشت مخزن آب غیرشرب با ظرقیت بیش از 15 
هزار متر مکعب صورت می گیرد که تا کنون 5 منبع از این منابع 
ذخایر آبی به منظور آبیاری از عرصه های فضای سبز جانمایی شده 
است. پس از راه اندازی سه منبع در ماه قبل، دو منبع دیگر نیز به 

تازگی به بوستان هایِ بهار و یاسمن اضافه شد.
بلوار  از آب خام چاهِ  این مخزن ها  نیاز  عطایی گفت: آب مورد 

محمدی و با هدف افزایش بهره وری منابع آبی تامین می شود.

دفاتر تسهیلگری، روند نوسازی 
بافت های فرسوده را شتاب می بخشد

سرپرست منطقه 11 شهرداری کرج، از راه اندازی دفتر تسهیل گری 
نوسازی بافت های فرسوده در این منطقه خبر داد.

سید جواد موسوی گفت: دفتر تسهیل گری و نوسازی بافت های 
فرسوده این منطقه با هدف اعتمادسازی عمومی در حوزه بافت های 
فرسوده و افزایش سرعت و کیفیت نوسازی در این بافت ها راه اندازی 

شده است.
وی گفت: در این دفتر خدماتی اقداماتی از قبیل ارائه مشاوره و 
راهنمایی برای متقاضیانی که قصد نوسازی بناهای خود را دارند 
امتیازات  نظیر  گرفته شده  نظر  در  امتیازهای  معرفی  از جمله 
پیش بینی شده در نظام مهندسی ، اعمال 50٪ تخفیف عوارض 
صدور پروانه، معرفی به بانک جهت دریافت تسهیلات بانکی با نرخ 

۹٪ برای نوسازی بافت های فرسوده صورت می گیرد.
موسوی با اشاره نقش محوری مردم در نوسازی بافت های فرسوده 
اضافه کرد: به کارگیری روش های مشارکتی حقیقی در مدیریت 
محله برای نوسازی بافت فرسوده، شیوه ای نوین است که با راه 

اندازی دفاتر تسهیلگری در محله های فرسوده شکل گرفته است.
وی بیان کرد: عمده ترین و اصلی ترین وظیفه این دفاتر، برقراری 
ارتباط با ساکنان بافت های فرسوده و معرفی مشوق ها، تسهیلات 
و معافیت های موجود و حل مشکلات احتمالی آنها در زمینه 
های نوسازی بناها و تجمیع ساختمان ها و همچنین ارائه خدمات 
اجتماعی و فرهنگی و انجام پژوهش های میدانی با هدف ارتقای 

کیفیت زندگی شهروندان است.

خبر

تجدید نظر در خروج اعضای لیست امید از ترکیب 
شورا برای شهردار شدن!

دشتگرد: شهردار می تواند
از میان اعضا باشد

اسلامی  شورای  راهبردی  مطالعات  و  پژوهش ها  مرکز  رئیس 
کلانشهر کرج از حال و هوای پارلمان شهر در این روزهای پر 

هیجان انتخاب شهردار سخن گفت. 
»سارا دشتگرد« در گفت و گو اختصاصی با »دنیای هوادار«، با 
بیان اینکه تاکنون جلسه ای برای بحث و تبادل نظر در مورد این 
موضوع برگزار نشده است، گفت: روند انتخاب شهردار اگر  طبق 
روال قبل باشد، یک سری شاخص ها و معیارهای مهم برای این 
موضوع در نظر گرفته می شود و اگر افراد دارای این شاخص ها 

باشند به آنان رأی خواهیم داد.
دشتگرد در مورد اسامی مطرح شده احتمالی گفت: تا به حال 
از طرف گروه هشت نفره شورای شهر »مجید سریزدی« معرفی 

شده است.
دشتگرد با بیان اینکه طی ۹ ماهی که اعضای شورای شهر در 
کنار هم قرار گرفتند، یعنی از خرداد ماه که جلسات غیر علنی 
با یکدیگر داشتیم؛ شناخت نسبی به همدیگر پیدا کرده ایم، اظهار 
داشت: من معتقدم که شهردار می تواند از میان اعضا انتخاب شود. 
حداقل دو سه نفر از اعضای شورا مثل آقایان »عباس زارع«، »فرج 
الله ایلیات« و »غدیر مهدوی کلیشمی« این قابلیت و توانایی را 

دارند که به عنوان شهردار انتخاب شوند.
اساس  بر  کنیم،  انتخاب  گزینه ای  باشد  قرار  اگر  افزود:  وی 
معیارهایی که از قبل داشتیم نمی توانیم به این سرعت و در این 
زمان کم فرد مناسبی را انتخاب کنیم. این امر منوط به برگزاری 
جلسات متعدد، گفتمان و مذاکره با یکدیگر است تا اولا ببینیم 
این افراد شاخص ها و معیارهای لازم را دارند یا خیر و از آن مهم تر 

بررسی برنامه این افراد برای ما بسیار مهم است.
انتخاب  فردی  است  مهم  واقعا  ما  برای  شد:  یادآور  دشتگرد 
شود که دارای برنامه ای منسجم برای پیشرفت شهر باشد و به 
درآمدزایی آن کمک کند. قطعا کسی که برنامه بهتری داشته 
باشد و دارای نقاط قوت بیشتری برای مدیریت شهر باشد، در 

اولویت انتخاب است.
وی در پاسخ به این سوال خبرنگار »دنیای هوادار« که اگر اعضای 
این مسئولیت شانس خوبی داشته  برای تصدی  شورای شهر 
باشند؟ با این نقطه نظر که اعضای لیست امید نباید از شورا خارج 
شوند، چه خواهید کرد؟ اظهار داشت: این موضوعی که مطرح 
کردید برای زمان ابتدای کار شورا بود که اعضا نسبت به یکدیگر 
و نسبت به مشکلات و موقعیت شهر آگاهی و شناخت لازم را 
نداشتند. اما اگر در این زمان به این نتیجه برسیم که توانایی و 
جسارت لازم بین اعضای شورا برای شهردار شدن وجود دارد به 
آنها رای خواهیم داد، همانطور که مردم به آنان رای دادند. در این 
صورت می توان آن سخنان را تکمیل تر کرد یا اصلا این مورد را 

حذف کرد.
وی با تأکید بر اینکه نظر وی برای تصدی سمت شهرداری کرج 
استفاده از پتانسیل اعضای شهر است، گفت: هدف ما این است که 
اتفاقات خوبی در شهر رقم بخورد و امیدوارم این اتفاقات خوب به 

دست لیست امید صورت گیرد.

عضو شورای شهر کرج به حواشی و شایعات این روزهای انتخاب شهردار 
این شهر صریح و شفاف پاسخ داده است.

به گزارش دنیای هوادار؛ آنچه می خوانید گفت وگوی کوتاهی است که 
و  نژاد« رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی، ورزشی  با »اکبر سلیم 
آموزش عمومی شورای اسلامی کلانشهر کرج داشتیم. در این گفت وگو 
با هدف شفاف سازی روند انتخاب شهردار آینده، تلاش شد نقطه نظر 
این عضو شورا را در مورد انتخاب کاندیدای اصلح از بین گزینه های 

مطرح شده برای تصدی سمت شهرداری کرج جویا شویم.


